
PROTOKÓŁ NR 5/15
POSIEDZENIA KOMISJI SPRAW SPOŁECZNYCH

z dnia 28 kwietnia 2015 r.

Posiedzenie  rozpoczęło  się  o  godz.  13:10  i  trwało  do  13:40  w  siedzibie  Starostwa
Powiatowego w Gryfinie. W posiedzeniu udział wzięło 3 członków komisji (lista obecności
-  zał.  nr  1),  Sekretarz  Powiatu  Barbara  Rawecka,  Skarbnik  Powiatu  Izabela  Świderek.
Posiedzenie  otworzył,  stwierdził  quorum  i  obrady  poprowadził  przewodniczący  komisji
Arkadiusz Augustyniak. Głównym tematem posiedzenia była analiza i opiniowanie projektów
uchwał na VI sesję Rady Powiatu w Gryfinie.

Ad. 2 

Porządek obrad 5 posiedzenia Komisji Spraw Społecznych został przedstawiony, stanowi zał.
nr 2. 

Ad. 3 

Protokół  nr 4/15 posiedzenia Komisji  Spraw Społecznych z dnia 25 marca 2015 r.  został
przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 4 Analiza i opiniowanie projektów uchwał na VI sesję Rady Powiatu w Gryfinie.

I. Projekt  uchwały  Rady  Powiatu  w  Gryfinie  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  
na Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Nowym Czarnowie (druk nr 4/VI);

Radny  Tomasz  Siergiej  powiedział,  że  Komisja  Rewizyjna  spotykała  się  czterokrotnie  
w  przedmiotowej  sprawie.  Przeprowadziła  postępowanie  wyjaśniające  i  uznała  skargę  
za zasadną w sprawie dot. niewypłacenia z Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych
bezzwrotnych zapomóg dla pracowników.  Skarga jest złożona przez Organizację Zakładową
NSZZ  „SOLIDARNOŚĆ  80”  przy  Domu  Pomocy  Społecznej  w  Nowym  Czarnowie,  
a powyższa sprawa dot. spraw pracowniczych i niewypełnienia pewnych obowiązków przez
pracodawcę. Komisja pozostałą cześć stawianych zarzutów, uznała za niezasadną. Następnie
radny zaproponował, aby Komisja Spraw Społecznych w ramach wyjazdowego posiedzenia
udała się z wizytą do Domu Pomocy Społecznej w Nowym Czarnowie. 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt.

II. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia sprawozdania  
z  realizacji  Programu  współpracy  Powiatu  Gryfińskiego  z  organizacjami
pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku
publicznego w 2014 roku (druk nr 5/VI);

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt.

III. Projekt  uchwały  Rady  Powiatu  w  Gryfinie  w  sprawie  udzielenia  dotacji  
z przeznaczeniem na realizowane w 2015 roku prace konserwatorskie, restaura-
torskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków
położonych na obszarze powiatu gryfińskiego (druk nr 6/VI);
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Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt.

IV. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie udzielenia pomocy finan-
sowej Gminie Gryfino (dot. dofinansowania obchodów 70. rocznicy osadnictwa
polskiego na ziemi gryfińskiej) (druk nr 7/VI);

Radny  Marek  Brzeziński  zapytał,  czy  udzielana  dotacja  celowa  dla  Gminy  Gryfino  
jest z przeznaczeniem na opracowanie i wydanie publikacji.

Radny Tomasz Siergiej odpowiedział twierdząco. 

Skarbnik  powiatu  Izabela  Świderek  powiedziała,  że  zostanie  zawarta  umowa z  Gminą
Gryfino, która będzie zobowiązana rozliczyć się z otrzymanych środków finansowych. 

Radny Marek Brzeziński powiedział, że wstrzyma się podczas głosownia, natomiast nie jest
w stanie w formie otwartej, publicznej wyrazić  swoich obaw. Temat zna „od podszewki”  
i jedyną rzeczą jaką może zrobić to wstrzymać się od głosu. 

Komisja przyjęła większością głosów przedstawiony projekt.

V. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie udzielenia pomocy finan-
sowej  Gminie  Banie  (dot.  dofinansowania  dla  gminnych  bibliotek)  (druk  
nr 8/VI);

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt.

VI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie udzielenia pomocy finan-
sowej Gminie Cedynia (dot. dofinansowania dla gminnych bibliotek) (druk nr
9/VI);

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt.

VII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie udzielenia pomocy finan-
sowej Gminie Mieszkowice (dot. dofinansowania dla gminnych bibliotek) (druk
nr 10/VI);

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt.

VIII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie udzielenia pomocy finan-
sowej  Gminie  Moryń  (dot.  dofinansowania  dla  gminnych  bibliotek)  (druk  
nr 11/VI);

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt.

IX. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie udzielenia pomocy finan-
sowej  Gminie  Stare  Czarnowo  (dot.  dofinansowania  dla  gminnych  bibliotek)
(druk nr 12/VI);

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt.
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X. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie udzielenia pomocy finan-
sowej  Gminie  Trzcińsko-Zdrój  (dot.  dofinansowania  dla  gminnych  bibliotek)
(druk nr 13/VI);

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt.

XI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie udzielenia pomocy finan-
sowej Gminie Widuchowa (dot. dofinansowania dla gminnych bibliotek) (druk nr
14/VI);

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt.

XII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie udzielenia pomocy finan-
sowej  Gminie  Gryfino  (dot.  dofinansowania  opracowania  koncepcji  budowy
drogi technologicznej Czepino–Żabnica) (druk nr 15/VI);

Sekretarz powiatu Barbara Rawecka powiedziała, że w związku z utrudnieniami w ruchu
drogowym w miejscowości Żabnica, związanymi z ruchem pojazdów ciężkich do zakładu
produkcyjnego Spółki „GRYFSKAND” ze strony przy ul. Fabrycznej  w Gryfinie, powstała
koncepcja budowy drogi technologicznej, która odciąży istniejące drogi powiatowe i gminne.
Powiat, Gmina Gryfino oraz Spółka „GRYFSKAND” wyraziły wolę wspólnego wykonania
drogi technologicznej, która zlokalizowana będzie na działce gminnej. Zadanie podzielone
będzie  na  etapy.  W  pierwszym  etapie  opracowana  zostanie  dokumentacja  projektowa,  
w  kolejnych  realizowane  będą  roboty  budowlane.  Pomoc  finansowa  ze  strony  Powiatu  
w wysokości 4 674,00 zł jest na sfinansowanie projektu technicznego. Koszt całkowity pro-
jektu wynosi 14 022,00 zł i zostanie sfinansowany przez Powiat, Gminę Gryfino oraz Spółkę
„GRYFSKAND” w równych częściach. 

Przewodniczący Arkadiusz Augustyniak zapytał, czy projekt techniczny jest przygotowy-
wany pod drogę powiatową.

Sekretarz powiatu Barbara Rawecka odpowiedziała, że powiat przekazuje środki na drogę
gminną po to, aby odciążyć drogę powiatową i móc ją wyremontować. 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt.

XIII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu powiatu 
na 2015 rok (druk nr 16/VI);

Skarbnik powiatu Izabela Świderek powiedziała, że po stronie dochodów została włączona
dotacja z Gminy Widuchowa w kwocie 35 000,00 zł na zorganizowanie publicznego transpor-
tu drogowego na trasie Czarnówko-Pacholęta-Marwice-Gryfino. Została również  włączona
kwota 398 017,00 zł stanowiąca część subwencji oświatowej, która po stronie wydatków bę-
dzie zabezpieczeniem realizowanych zadań oświatowych. Skarbnik poinformowała, że zwięk-
sza się  plan dochodów o 6 120,00 zł,  w związku z podpisaniem umowy z Rotary Club w
Szczecinie  z  przeznaczaniem  na  finansowanie  posiłków  
dla  dziewięciorga  uczniów  Zespołu  Szkół  Specjalnych  w  Nowym  Czarnowie.  Ponadto,  
w związku z realizowanym projektem „Dom z Sercem w Trzcińsku-Zdroju – Restauracja hi-
storycznego obiektu zabytkowego” włącza się po stronie dochodów kwotę  1 643 553,40 zł,
stanowiącą dofinansowanie, natomiast po stronie wydatków jest to procedowanie kwot stano-

3



wiącej całość zadania, ponieważ kwota dofinansowania wymaga dobezpieczenia, wkład wła-
sny powiatu do projektu wyniósł  576 314,56  zł.  Jeżeli  chodzi o zwiększenie wydatków  
to stanowią one konsekwencję włączonych dochodów, ale oprócz tego zostały zabezpieczone
środki stanowiące dotacje dla Gminy Gryfino. Ponadto powiat zabezpieczył dotacje dla bi-
bliotek funkcjonujących na terenie powiatu gryfińskiego. Wszystkie zaprezentowane zmiany
z  części  opisowej  znajdują  również  swoje  odzwierciedlenie  w  załącznikach  
do projektu uchwały.

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt.

XIV. Sprawozdanie  z  dokonanych  umorzeń  wierzytelności  oraz  ulg  za  okres  
od początku roku do dnia 31.03.2015 r.   (druk nr 17/VI);

Radny  Tomasz  Siergiej  powiedział,  że  w  tym  okresie  nie  wpłynął  żaden  wniosek  
o dokonanie umorzeń wierzytelności oraz ulg. 

Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem. 

Ad. 5  Sprawy różne, informacje i wnioski.

Wniosek nr BRZ.0012.4.5.2015.MR przewodniczącego komisji Arkadiusza Augustynia-
ka:
- w imieniu mieszkańców m. Parnica złożył  ponownie wniosek do Zachodniopomorskiego
Zarządu  Dróg  Wojewódzkich  dot.  zasadności  istnienia  wysepki  zlokalizowanej  
przy wyjeździe z m. Parnica w stronę m. Banie. Na środku wysepki zostały postawione pylo-
ny drogowe, które w dalszym ciągu są strącane przez jadące maszyny rolnicze. Najlepiej by-
łoby zlikwidować wysepkę, która jest źle wyprofilowana i nie spełnia swojego faktycznego
zastosowania. 

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 13:40.

Protokół sporządziła:

Magdalena Romankiewicz

Przewodniczący Komisji

Arkadiusz Augsutyniak
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